
Notice 

) 61-2023-Inv.No.OR 61( 

Sirs;Dear  

             Referring to the A/M invitation,  We would like to attract your attention to the 

following amendments : 

-amend closing date will be 3-4-2023, instead of 27-3-2023. 

-adding the technical descriptions of (Endoscopic Video System for mediastinoscope )to 

the technical descriptions of (Video  mediastinoscope ),according to the attached 

schedule. 

-amend the appraisal cost to be : ( 62,500)$ ( sixty two thousand five hundred USD )which 

represent the A/M equipment. 

- Amount of warranty & maintenance is ( 13,991$)(Thirteen thousand& nine hundred ninty 

one  USD) for five years including first year that presented F.O.C by manufacturing Co.  

-amend bid bond to be : 26,407.33 ( twenty six thousand ,four hundred seven USD & 

thirty three cents).   

-inside training to be for one week on account of the second party. 

THANKS FOR YOUR COOPERATION 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ  ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 م/ تنويه

 31-2023-61المرقمة: وةالدع

 تحية طيبة 

 نفا ، نود اعلامكم بانه قد تمت اضافة التعديلات التالية : موضوعة البحث ااشارة الى الدعوة 

 . 2023-3-27بدلا من   2023-4-3تعديل موعد الغلق ليكون   -

الى المواصفات  ( Endoscopic Video System for mediastinoscope)اضافة المواصفات الفنية للجهاز  -

 و حسب الجدول الفني المرفق . ( Video  mediastinoscope)الفنية للجهاز 

 ، لتمثل الأجهزة انفا . ( دولار ) اثنان و ستون الف و خمسمائة دولار( 62,500تعديل الكلفة التخمينية لتكون )  -

مبلغ الضمان والصيانة لمدة خمسة سنوات من ضمنها السنة الأولى التي تقدم مجانا من الشركة المصنعة للجهاز الواحد   -

 ثلاثة عشر الف وتسعمائة وواحد وتسعون دولار فقط.  (13,991USD)هو 

دولار ) ست و عشرون الف و اربعمائة و سبعة دولار و ثلاث و ثلاثون  26,407.33تعديل التامينات الأولية لتكون :  -

 سنت ( 

 التدريب الموقعي لمدة اسبوع و على حساب الطرف الثاني. -

 

 شاكرين لكم تعاونكم معنا ...

 

 

d.1.23 


